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 ПРОТОКОЛ  

28 сесії Хотинської міської ради VІІI скликання 

 

16 червня 2023 року 09:00 год.       м.Хотин 

 

Всього депутатів – 26 

Присутніх депутатів – 19 

 

                                              В роботі сесії взяли участь: 
 

Коваль Т.І. - головний редактор ПП «Медіа - центр «Хотинські вісті». 

 

Головуючий на сесії: 
Дранчук А.Д.- Хотинський міський голова. 

 

Секретар сесії – Якуба С.В. 
 

Головуючий запропонував обрати лічильну комісію у складі 3 чоловік, а саме: 
- Антонюк В.А.  
- Марчишин А.Я.  

- Горбова О.А. 
 

Голосували:  
“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

Головуючий повідомив, що проєкт порядку денного роздано на руки. Звернувся до 
депутатів з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти його за основу. 
Голосували:  

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 

 

Головуючий звернувся із запитанням, чи є зміни і доповнення до даного порядку 
денного сесії? 

  

Головуючий вніс пропозицію внести до порядку денного питання «Про створення 
Хотинського опорного академічного ліцею Хотинської міської ради Чернівецької 
області» 

 

Головуючий: Шановні депутати, прошу проголосувати, хто за дану пропозицію. 
 

Голосували:  
“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
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Головуючий: Шановні депутати, якщо змін більше намає, то прошу проголосувати, 
хто за те, щоб прийняти порядок денний із змінами та доповненнями в цілому. 
 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 9. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

 

1. 

Про початок повноважень депутатки Хотинської міської ради  
Інформує: Затикіна Людмила Іванівна – заступник голови Хотинської міської 
територіальної виборчої комісії 
 

495/28/23 

2. 

Про виконання бюджету Хотинської  міської територіальної 
громади за I квартал 2023 рік 

Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

496/28/23 

3. 

Про внесення змін до міського бюджету Хотинської територіальної 
громади на 2023 рік 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

497/28/23 

4. 

Про включення об’єкту до Переліку   першого типу об’єктів 
комунальної власності Хотинської міської ради 

Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

498/28/23 

5. 
Про утворення старостинських округів  
Доповідає: Дранчук А.Д. – міський  голова 

 

499/28/23 

6. 
Про передачу в оперативне управління майна комунальної власності 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

500/28/23 

7. 

Про затвердження висновку з незалежної оцінки вартості 
нерухомого майна 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

501/28/23 

8. 
Про передачу в оперативне управління майна комунальної власності 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

502/28/23 

9. 

Про створення комунального підприємства «АТП Хотинської 
міської ради» 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  
 

503/28/23 

10. 
Про  списання основних засобів 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови  504/28/23 
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11. 

Про відмову у наданні дозволу на створення органу самоорганізації 
населення 
Доповідає: Якуба С.В. – секретар міської ради 

 

505/28/23 

12. 

Про забезпечення зміцнення національної безпеки у сфері свободи 

совісті та діяльності релігійних організацій на території  Хотинської 
територіальної громади  
Доповідає: Якуба С.В. – секретар міської ради 

 

506/28/23 

13. 

Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 
землеустрою  щодо передачі земельних ділянок паїв у власність 
взамін сертифікатів 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

507/28/23 

14. 

Про надання дозволу на виготовлення проектних документацій із 
землеустрою 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

508/28/23 

15. 

Про  надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення земельних  ділянок  в  оренду АТ «Чернівціобленерго» 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

  

509/28/23 

16. 

Про надання дозволу на розробку технічної документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки комунальної 
власності 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

510/28/23 

17. 

Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
зміни цільового призначення земельної ділянки комунальної 
власності 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

511/28/23 

18. 

Про надання згоди на поділ земельних ділянок комунальної 
власності 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

512/28/23 

19. 

Про  припинення права постійного користування земельною 
ділянкою 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

513/28/23 

20. 

Про передачу земельних ділянок у постійне користування 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

514/28/23 

21. 

Про припинення  договорів оренди земельних ділянок 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

515/28/23 

22. 
Про передачу земельної ділянки в оренду ТОВ «ЮТК» 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

516/28/23 
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23. 

Про затвердження технічної документації про нормативну грошову 
оцінку земельної ділянки 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

517/28/23 

24. 

Про затвердження технічних документацій із землеустрою та 
передачі земельних ділянок у власність 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

518/28/23 

25. 

Про затвердження проектів  землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок комунальної власності цільове призначення яких 
змінюється 

Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

519/28/23 

26. 

Про надання дозволу на виготовлення детальних планів території                 
Доповідає: Мацкуляк М.В. - начальник відділу земельних відносин 

 

520/28/23 

27.  

Про створення комунального підприємства «АТП Хотинської 
міської ради» 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

521/28/23 

28. 

Про створення Хотинського опорного академічного ліцею 
Хотинської міської ради Чернівецької області 
Доповідає: Дранчук А.Д. – міський  голова 

 

522/28/23 

29. 

Про встановлення надбавки за вислугу років 
Доповідає: Гіждівський В.В. – начальник відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи 

 

523/28/23 

  
  Доповіді         - до 10 хв. 
Співдоповіді       - до 5 хв. 
Постановка запитання     - до 1 хв. 
Відповіді на запитання     - до 1 хв. 

  Виступи депутатів                    - до 3 хв.  
Перерва в роботі сесії через 2 год. 

 

 

Головуючий переходимо до розгляду питань порядку денного 

 

1.Слухали: Затикіну Людмилу Іванівну – заступника голови Хотинської міської 
територіальної виборчої комісії «Про початок повноважень депутатки Хотинської 
міської ради», яка зачитала Постанову Хотинської міської територіальної виборчої 
комісії. 
Головуючий ознайомив присутніх із проектом рішення.  
  

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся до 
депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за 
основу. 
Голосували: 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає; 

 «Відсутні» – 8. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

Головуючий надав слово депутатці Хотинської міської ради Наталії Слугіній для 
прийняття Присяги. 
 

Депутатка міської ради Слугіна Н.Г. зачитала текст Присяги. 
 

Головуючий привітав Наталію Григорівну з обранням її депутатом та побажав 
плідної роботи на благо Хотинської громади. 
 

     (Слугіна Н.Г. взяла участь у голосуванні) 
 

 

Під час засідання сесії до сесійної зали зайшли депутат Допіряк В.В. 
 

2. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про виконання 
бюджету Хотинської  міської територіальної громади за I квартал 2023 рік», який 
ознайомив присутніх з проєктом рішення. 

 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся з 
проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 

Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
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 Голосували: 

 

Міська рада вирішила: 
 

 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

 

3. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про внесення 
змін до міського бюджету Хотинської територіальної громади на 2023 рік», який 

ознайомив присутніх з проєктом рішення. 

 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся з 
проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 

Голосували: 
“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 Голосували: 

 

Міська рада вирішила: 
 

 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

4. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про включення 
об’єкту до Переліку   першого типу об’єктів комунальної власності Хотинської 
міської ради», який ознайомив присутніх з проектом рішення. 

 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся з 
проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 

Голосували: 
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“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення, як рішення сесії міської ради. 
 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 Голосували: 

 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

5. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про утворення старостинських 
округів», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 

 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся з 
проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 

 

Голосували: 
“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 Голосували: 

 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 
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6. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про передачу в 
оперативне управління майна комунальної власності»,  який ознайомив присутніх з 

проєктом рішення.  

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

  

7. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
затвердження висновку з незалежної оцінки вартості нерухомого майна», який 
ознайомив присутніх із Програмою та проєктом рішення. 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” –немає; 
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«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

8. Слухали:  Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про передачу в 
оперативне управління майна комунальної власності», який ознайомив присутніх з 

проєктом рішення. 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
 Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 Голосували: 

 

 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

Під час засідання сесії до сесійної зали зайшли депутатка Бузей Т.С. 
 

9. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про створення 
комунального підприємства «АТП Хотинської міської ради», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення. 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу. 
  

Голосували: 

“ЗА”  - 19; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 7. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
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Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А.  – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 19; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 7. 

Рішення прийнято. 

 

10. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про  списання 
основних засобів», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

 

“ЗА”  - 19; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 7. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 
 

Антонюк В.А.  – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 19; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 7. 

Рішення прийнято. 

 

11. Слухали: Гіждівського В.В. – начальника відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи «Про відмову у наданні дозволу на створення органу самоорганізації 
населення», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 19; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 
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«Відсутні» – 7. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 19; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 7. 

Рішення прийнято. 

 
12. Слухали: Якубу С.В. – секретаря міської ради «Про забезпечення зміцнення 

національної безпеки у сфері свободи совісті та діяльності релігійних організацій на 

території  Хотинської територіальної громади »  

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – 1; 

«Відсутні» – 7. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – 1; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 7. 

Рішення прийнято. 

 

Під час засідання сесії депутат Попов В.С. покинув сесійну залу. 
 

 



 12 

13. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою  щодо 
передачі земельних ділянок паїв у власність взамін сертифікатів», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення.  
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

14. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на виготовлення проектних документацій із землеустрою», який 
ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
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 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

15. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про  
надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельних  
ділянок  в  оренду АТ «Чернівціобленерго»», який ознайомив присутніх з проєктом 
рішення.  
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

16. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на розробку технічної документацій із землеустрою щодо 
інвентаризації земельної ділянки комунальної власності», який ознайомив присутніх 
з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
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Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

17. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо зміни цільового 
призначення земельної ділянки комунальної власності», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

18. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
надання згоди на поділ земельних ділянок комунальної власності», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення. 
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Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

19. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про  
припинення права постійного користування земельною ділянкою», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 
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«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

20. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
передачу земельних ділянок у постійне користування», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

21. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
припинення  договорів оренди земельних ділянок», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
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 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

22. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
передачу земельної ділянки в оренду ТОВ «ЮТК»», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

23. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження технічної документації про нормативну грошову оцінку земельної 
ділянки», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
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Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 

 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

24. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження технічних документацій із землеустрою та передачі земельних ділянок 
у власність», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

25. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження проектів  землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
комунальної власності цільове призначення яких змінюється», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення. 
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Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

26. Слухали: Мацкуляка М.В. - начальника відділу земельних відносин «Про 
надання дозволу на виготовлення детальних планів території», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 
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«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

27. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
затвердження Програми розвитку пасажирського транспорту Хотинської міської 
територіальної громади на 2023 рік», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

28. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про створення Хотинського 
опорного академічного ліцею Хотинської міської ради Чернівецької області», який 
ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 
рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 



 21 

 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 18; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

29. Слухали: Гіждівського В.В. – начальника відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи «Про встановлення надбавки за вислугу років», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення. 
 

Дранчук А.Д. – міський голова виступив із заявою, що не братиме участі у 
голосуванні в зв’язку з конфліктом інтересів. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане 

рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Конфлікт інтересів» - 1; 

«Відсутні» – 8. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного депутата, 
зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат голосування. 
 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Конфлікт інтересів» - 1; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 8. 

Рішення прийнято. 

 

Головуючий звернувся до депутатів, що питання, які виносилися на розгляд 28-ї 
сесії Хотинської міської ради VІІI скликання, вичерпані, тому сесію  оголосив 
закритою. 
 

 

Міський голова                        Андрій ДРАНЧУК 


